
Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 20. jednání 

Rady města Heřmanův Městec konaného dne 06.12.2022 v 13:30 hod. 
kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 

Přítomni: Jan Řehák; Alena Stránská; Ondřej Volejník; Tomáš Celunda; Aleš Jiroutek; Zuzana Dvořáková; Martin 
Kolář 

Omluveni: -- 

Zapsal: 

Přizváni: 

Ing. Ivana Jankovská – tajemník 

Jana Kopecká, vedoucí sociálního odboru 
 
Schválený program: 

BOD MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ 

1. Zahájení Ivana Jankovská (KT) 

2. Kontrola usnesení Ivana Jankovská (KT) 

3. Revokace usnesení RM o vyplácení odměn komisím Ivana Jankovská (KT) 

4. Převod pozemku p.č. 1528/10 v k.ú. HM Aleš Jiroutek (ST) 

5. Žádost o bezúplatný převod pozemku (č.parc. 589/1) pod chodníky v k.ú. Chotěnice Aleš Jiroutek (ST) 

6. Zřízení věcného břemene – Nový Dvůr Aleš Jiroutek (ST) 

7. Autobusový terminál Heřmanův Městec – Dodatek č. 3 ke smlouvě dílo Aleš Jiroutek (ST) 

8. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o převzetí a uložení biologického odpadu, uzavřené s firmou 
Družstvo Agricola Bylany, IČ: 00124397 

Zuzana Dvořáková (MST) 

9. Dotace – Suchý poldr Aleš Jiroutek (ST) 

10. Žádost o proplacení faktur za vzniklou škodu na majetku – ZŠ Heřmanův Městec Zuzana Dvořáková (MST) 

11. Veřejnosprávní kontrola u příspěvkové organizace – SZŠ Heřmanův Městec Zuzana Dvořáková (MST) 

12. Rezignace na funkci člena Rady školy na ZŠ Heřmanův Městec Zuzana Dvořáková (MST) 

13. Přijetí daru Domovem pro seniory, Heřmanův Městec Zuzana Dvořáková (MST) 

14. SPOKUL HM p.o. - finanční vztah pro rok 2022 (úprava č. 2) Zuzana Dvořáková (MST) 

15. Upgrade serverového řešení MěÚ Ivana Jankovská (KT) 

16. Autobusová zastávka – terminál Zuzana Dvořáková (MST) 

17. Výpověď smlouvy se společností JRK s.r.o. Zuzana Dvořáková (MST) 

18. Závěr Ivana Jankovská (KT) 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 
 
 



1. Zahájení 

 
Pan starosta přivítal přítomné a p. Mgr. Kopeckou, vedoucí sociálního odboru, která představila práci a personální 
obsazení odboru. Náplní práce sociálního odboru je pečovatelská služba a bytová agenda, které jsou výkonem 
samosprávy. Opatrovnictví, přestupková agenda a sociální práce je výkonem přenesené státní správy. Pečovatelská 
služba má 3 pečovatelky plus vedoucí, která má kumulovanou funkci s veřejným opatrovnictvím. Další pracovnice má 
druhou část opatrovanců, agendu přestupkové komise a bytovou agendu, paní vedoucí pak ještě provádí sociální práci 
v celém správním obvodu úřadu. Doplnila, že zdejší úřad vykonává funkci opatrovníka pro 33 opatrovanců, přičemž 
krajským úřadem je doporučeno jednomu pracovníkovi přidělit 16 opatrovanců. Vysoký počet opatrovanců vyplývá z 
velkého počtu klientů obou domovů pro seniory a zahrnuje i občany bez domova. Odpověděla na dotazy členů rady, 
např. že město má podepsanou veřejnosprávní smlouvu se 6 obcemi na výkon přestupkové agendy, na pečovatelskou 
službu má smlouvu s 4 okolními obcemi za cenu 1.450, - Kč/měsíc, s tím, že ne každý měsíc je smlouva naplněna, 
protože se dojíždí podle potřeby klientů. Další dotaz se týkal spolupráce s městskou policií, paní vedoucí informovala, 
že jako sociální pracovník obce má ve svém správním obvodu 4 vyloučené lokality, při jejichž návštěvě si vždy vyžádá 
doprovod městské policie. 
Po představení sociálního odboru pan starosta předložil návrh programu jednání, navrhl doplnit bod) Autobusová 
zastávka - terminál a bod ) Výpověď smlouvy se společností JRK s.r.o. Následně byl doplněný program odsouhlasen. 
všemi členy rady města. 
  
 

 
2. Kontrola usnesení 

Předkládá: Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu usnesení a doplnila, že na mimořádném zasedání dne 29.11.2022 nebyla kontrola 
předložena, protože se jednalo o jednání mimo schválený harmonogram. Proto byly předloženy kontroly za dvě, za 
období od 22.11. do 29.11. a od 29.11. do 6.12. samostatně. V termínu do 6.12.2022 nebylo splněno usnesení č. 
R/2022/112 - Participativní rozpočet 2022 - vyhodnocení a vedoucí odboru Správy majetku Miloš Jožák požádal o 
prodloužen termínu do 12.12.2022 z důvodu změn v projektech a s tím spojeného posunu možného termínu zahájení 
realizace projektů. Pan starosta navrhl termín posunout do 30.6.2023, protože se ještě některé položky budou 
upravovat. 
 
Usnesení č.: R/2022/408 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
na vědomí předloženou kontrolu usnesení za období od 22.112022 do 6.12.2022. 

II. 
 

s c h v a l u j e 
prodloužení termínu pro splnění usnesení č. R/2022/112 - "Participativní rozpočet 2022 - vyhodnocení" do 
30.6.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
3. Revokace usnesení RM o vyplácení odměn komisím 

Předkládá: Ivana Jankovská – tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila a zdůvodnila předloženou revokaci usnesení rady města, kterou rada schválila vyplácení 
odměn členům komisí, ač to zastupitelstvo již schválilo na ustavujícím zasedání usnesením č. Z/2022/081 dne 
17.10.2022.  Proto byl předložen návrh na revokaci usnesení R/2022/367, R/2022/368, R/2022/369, R/2022/371, 
R/2022/372, ve smyslu, že se ruší část usnesení, kterou bylo schváleno vyplácení odměn za práci v komisi od 1.1.2023. 
. 



Usnesení č.: R/2022/409 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

r u š í 
v části usnesení R/2022/367 odstavec III. schvaluje vyplácení odměn za práci v komisi od 1.1.2023 
v části usnesení R/2022/368 odstavec III. schvaluje vyplácení odměn za práci v komisi od 1.1.2023 
v části usnesení R/2022/369 odstavec III. schvaluje vyplácení odměn za práci v komisi od 1.1.2023 
v části usnesení R/2022/371 odstavec III. schvaluje vyplácení odměn za práci v komisi od 1.1.2023 
v části usnesení R/2022/372 odstavec III. schvaluje vyplácení odměn za práci v komisi od 1.1.2023 
 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
4. Převod pozemku p.č. 1528/10 v k.ú. HM 

Předkládá: Aleš Jiroutek – starosta města 
 
Pan starosta informoval, že Osadní výbor pro Konopáč prostřednictvím tehdejšího místostarosty JUDr. Plavce požádal 
o prověření možnosti získání pozemků od Státního pozemkového úřadu, konkrétně pozemků parcelní číslo 1528/10, 
1528/11 a 1516/8 v k.ú. Heřmanův Městec, lokalita Konopáč. Doplnil, že dle přiloženého vyjádření od pracovníků 
pozemkového úřadu, lze pozemek parcelní číslo 1528/10 získat bezúplatným převodem, jelikož je na něm cesta, 
ostatní pozemky pouze směnou. Po konzultaci s předsedkyní osadního výboru paní Novotnou bylo projednáno, že 
prioritou je pozemek parcelní číslo 1528/10, na kterém se nachází příjezdová komunikace k nemovitostem a navrhl 
projednání možnosti bezúplatného převodu pozemku parcelní číslo 1528/10 v k.ú. Heřmanův Městec. 
 
Usnesení č.: R/2022/410 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

d o p o r u č u j e 
 bezúplatný převod pozemku parcelní číslo 1528/10 v k.ú. Heřmanův Městec od Státního pozemkového úřadu, 
Husinecká 1024/11 a, Žižkov, 13000 Praha 3 

II. 
 

u k l á d á 
předložit žádost o bezúplatný převod pozemku parcelní číslo 1528/10 v k.ú. Heřmanův Městec k projednání 
zastupitelstvu 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.03.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
5. Žádost o bezúplatný převod pozemku (č.parc. 589/1) pod chodníky v k.ú. Chotěnice 

Předkládá: Aleš Jiroutek – starosta města 
 
Pan starosta připomněl, že se souhlasem vlastníka pozemku č.parc. 589/1 v k.ú. Chotěnice město Heřmanův Městec 
vybudovalo v Chotěnicích chodník ve směru od autobusové zastávky k bývalé prodejně smíšeného zboží, ale dosud 
nebyl dořešen majetkoprávní vztah k pozemku pod tímto chodníkem. Při konzultaci se Správou a údržbou silnic 
Pardubického kraje, pracoviště Chrudim (dále jen "SÚS"), která hospodaří se svěřeným majetkem státu, byla 
projednána možnost bezúplatného převodu pozemku dotčeného chodníkem. SÚS navrhla i bezúplatný převod 
pozemku pod kontejnery na tříděný odpad (před bývalou prodejnou smíšeného zboží) a hrdel komunikací (místa, kde 
se naše komunikace v úrovni mezi chodníky napojuje na státní silnici). Vysvětlil, že z hlediska zákona mohou být 
pozemní komunikace samostatnými věcmi a vlastník pozemku pod komunikací může být odlišný od vlastníka 



komunikace, vždy je ale lepší, aby vlastník pozemku pod komunikací a vlastník komunikace byl shodný. Upřesnil, že 
zajištění, úhrada geometrického plánu a poplatek za vklad do katastru nemovitostí zajistí město, sepsání smlouvy 
zajistí současný vlastník Pardubický kraj. 
 
Usnesení č.: R/2022/411 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

d o p o r u č u j e 
podání žádosti o bezúplatný převod částí pozemku č.parc. 589/1 v k.ú. Chotěnice na Pardubický kraj, Komenského 
nám.125, Pardubice IČO:70892822, prostřednictvím Správy a údržby silnic Pardubického kraje, Doubravice 98, 
Pardubice, pracoviště Chrudim, Tovární 1150.  

II. 
 

u k l á d á 
předložit žádost o bezúplatný převod částí pozemku č.parc. 589/1 v k.ú. Chotěnice na Pardubický kraj, 
Komenského nám.125, Pardubice IČO:70892822, prostřednictvím Správy a údržby silnic Pardubického kraje, 
Doubravice 98, Pardubice, pracoviště Chrudim, Tovární 1150, zastupitelstvu města Heřmanův Městec. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 28.04.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
6. Zřízení věcného břemene – Nový Dvůr 

Předkládá: Aleš Jiroutek – starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 
stavby č. IV-12-2022490/SOBS VB/2 mezi městem Heřmanův Městec a společností ČEZ Distribuce a.s. IČ 24729035. 
Jedná se o uložení kabelového vedení v délce 177 m do pozemku parcelní číslo 2120/1 v k.ú. Heřmanův Městec v 
lokalitě Nový Dvůr. 
 
Usnesení č.: R/2022/412 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předloženou Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-
2022490/SOBS VB/2 mezi městem Heřmanův Městec a společností ČEZ Distribuce a.s. IČ 24729035 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-
2022490/SOBS VB/2 se společností ČEZ Distribuce a.s. IČ 24729035 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 23.12.2022 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
7. Autobusový terminál Heřmanův Městec – Dodatek č. 3 ke smlouvě dílo 

Předkládá: Aleš Jiroutek – starosta města 
 
Pan starosta informoval o jednání s projektantem a zhotovitelem terminálu před začátkem jednání rady města. Dále 
předložil k projednání dodatek č. 3 ke smlouvě o dílo se společností Gardenline s.r.o. na realizaci stavby autobusového 
terminálu, s tím, že předmětem dodatku jsou méněpráce a vícepráce vzniklé v průběhu stavby – dle tohoto dodatku 
dochází k ponížení ceny o 314 tis. Kč včetně DPH, prodloužení termínu pro dokončení stavby do konce března 2023 a 



zajištění kolaudačních souhlasů do konce dubna 2023 a změně osoby stavbyvedoucího. Zároveň předložil k projednání 
návrh povrchové úpravy nově vybudované zdi z betonových tvárnic podél pozemku manželů Kopeckých, která byla v 
projektu navržena bez povrchové úpravy a pan Kopecký požaduje její omítnutí. Od zhotovitele stavy byly náklady na 

povrchovou úpravu (penetrace, perlinka, lepidlo) předběžně odhadnuty na cca 71 tis. Kč. bez DPH (203 m2). Pan 
Kopecký dodal městu rozpočet na povrchovou úpravu s částkou cca 129 tis. Kč bez DPH, povrchová úprava by byla 
víceprací. Podrobně vysvětlil další souvislosti s obsahem dodatku a skutečnost, že zmiňovaná zeď je umístěna cca 1,5 
m od hrany pozemku na pozemku města. Potvrdil, že další jednání s dodavatelem stavby jsou v plánu. Paní 
místostarostka vysvětlila sankce, které jsou uvedeny ve smlouvě o dílo a konkrétní položky, které jsou pod dotací a 
položky které jsou mimo dotaci. Doporučila navržený dodatek rozfázovat, tzn. každou položku samostatně projednat 
a stanovit samostatný termín. Pan starosta navrhl upravit usnesení ve smyslu dodatek č. 3 neschválit a ještě jednat. 
Hlasováno o upraveném usnesení. 
 
Usnesení č.: R/2022/413 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

n e s c h v a l u j e 
uzavření dodatku č. 3 ke smlouvě o dílo č. MěÚHM/11407/2021 se společností Gardenline s.r.o. IČO 27263827 na 
realizaci stavby Autobusový terminál Heřmanův Městec 

II. 
 

u k l á d á 
informovat společnost Gardenline s.r.o.  
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 23.12.2022 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
8. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o převzetí a uložení biologického odpadu, uzavřené s firmou Družstvo Agricola Bylany, IČ: 

00124397 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila návrh Družstva Agricola Bylany, se sídlem Lány 97, 537 01 Chrudim, IČ: 00124397, 
„Dodatku  č. 2 ke Smlouvě o převzetí a uložení biologického odpadu", který se týká navýšení částky za uložení odpadu 
a to ze 150 Kč za tunu na 200 Kč za tunu biologického odpadu. 
 
Usnesení č.: R/2022/414 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření "Dodatku č. 2" ke Smlouvě o převzetí a uložení biologického odpadu s firmou Družstvo Agricola Bylany, se 
sídlem Lány 97, 537 01 Chrudim, IČ: 00124397. 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
9. Dotace- Suchý poldr 

Předkládá: Aleš Jiroutek – starosta města 
 
Pan starosta informoval o jednání s p. Perným, zplnomocněným zástupcem majitelů pozemků v k.ú. Kostelec u HM, o 
případném odkupu jejich pozemků pro plánovaný suchý poldr, na který byla schválena dotace Krajského úřadu 
Pardubického kraje ve výši 1,5 mil. Kč. 
 



Usnesení č.: R/2022/415 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
informaci o jednání s p. Perným, zplnomocněným zástupce majitelů pozemků k.ú. Kostelec u HM.  

II. 
 

n e d o p o r u č u j e 
vzhledem k finanční situaci rozpočtu i s výhledem do let budoucích uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí na odkup 
pozemků v k.ú. Kostelec u HM za účelem vybudování suchého poldru 

III. 
 

d o p o r u č u j e 
v případě neočekávaných příjmů možnost odkupu přehodnotit   
 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
10. Žádost o proplacení faktur za vzniklou škodu na majetku – ZŠ Heřmanův Městec 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila žádost ředitelky ZŠ Heřmanův Městec, Mgr. Jana Šindelářové, MBA, o proplacení faktur 
za vzniklou škodu na majetku města – na budově přístavby základní školy. Dne 25.7.2022 došlo k poškození barvou ze 
sprejů a za navrácení v původní stav byla vystavena faktura. Město toto uplatnilo jako pojistnou událost, která je 
evidována u Kooperativa pojišťovna, a.s., Pobřežní 665/21, 186 00 Praha 8, IČ: 47116617. 
 
Usnesení č.: R/2022/416 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
proplacení uhrazených faktur za likvidaci vzniklé škody na majetku (vandalismus) ze dne 25.7.2022 - Základní škole 
Heřmanův Městec, náměstí Míru 1, 538 03 Heřmanův Městec. 

II. 
 

u k l á d á 
informovat ředitelku ZŠ Heřmanův Městec, Mgr. Janu Šindelářovou, MBA a zajistit proplacení uhrazených faktur 
za likvidaci vzniklé škody na majetku (vandalismus) ze dne 25.7.2022 - Základní škole Heřmanův Městec, náměstí 
Míru 1, 538 03 Heřmanův Městec. 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 23.12.2022 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
11. Veřejnosprávní kontrola u příspěvkové organizace – SZŠ Heřmanův Městec 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka informovala, že dne 15.11.2022, byla provedena veřejnosprávní kontrola za období od 1.1.2022 
do 30.6.2022, u příspěvkové organizace – Speciální základní škola Heřmanův Městec, Masarykovo náměstí 46, 538 03 
Heřmanův Městec, IČ: 708 79 095 s výsledkem veřejnoprávní kontroly bez závad. 
 
Usnesení č.: R/2022/417 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
"Protokol" o výsledku veřejnosprávní kontroly za období od 1.1.2022 do 30.6.2022, u příspěvkové organizace – 



Speciální základní škola Heřmanův Městec, Masarykovo náměstí 46, 538 03 Heřmanův Městec, IČ: 708 79 095. 
Výsledek veřejnoprávní kontroly – Bez závad. 
 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
12. Rezignace na funkci člena Rady školy na ZŠ Heřmanův Městec 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka sdělila, že Mgr. Marta Pleskotová předložila radě Města Heřmanův Městec "Rezignaci na funkci 
člena Rady školy při ZŠ Heřmanův Městec, náměstí Míru 1, 538 01 Heřmanův Městec, ke dni 31.12.2022.  
 
Usnesení č.: R/2022/418 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
rezignaci Mgr. Marty Pleskotové na funkci člena Školské rady ZŠ Heřmanův Městec, náměstí Míru 1, 538 01 
Heřmanův Městec, ke dni 31.12.2022.  
 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
13. Přijetí daru Domovem pro seniory, Heřmanův Městec 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila žádost p. ředitelky Domova pro seniory Heřmanův Městec o schválení přijetí daru 
Televizor zn. JVC v hodnotě 1.000, - Kč od  p. Ivy Moučkové, nar. *******************************. 
 
Usnesení č.: R/2022/419 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přijetí daru Televizor zn. JVC v hodnotě 1.000, - Kč Domovem pro seniory Heřmanův Městec od  p. Ivy Moučkové, 
nar. ******************************. 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
14. SPOKUL HM p.o. - finanční vztah pro rok 2022 (úprava č. 2) 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka předložila žádost ředitele SPOKUL HM, p.o. o úpravu finančního vztahu (bod 4 - celkové mzdové 
náklady) pro rok 2022 - úprava č. 2, která znamení snížení mzdových nákladů o 296 tis. Kč. Dle sdělení ředitele budou 
použity na úhradu svozu odpadů ve výši 50 tis. Kč, protože omylem nebyly vůbec nezařazeny do rozpočtu 2022. Dále 
bude 80.000,- Kč použito na navýšení cen energií, a 101.000, - Kč opravy a udržování (neodkladné výdaje na úpravu  
úpravy vodoinstalace v kině, výměnu řídící jednotky expanzního zařízení v hale, výměnu čerpadla v sauně, náklady na 
inspekci na zjištění příčin vlhkosti v TIC a částečně úhrada nákladů na vybudování cyklostojanů u TIC). Zbývajících 65 



tis. Kč bude použito na nákup drobného dlouhodobého hmotného majetku (notebook p. řediteli, lednice, mrazák a 
kávovar do kinokavárny).  
 
Usnesení č.: R/2022/420 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
úpravu finančního vztahu (bod 4 - celkové mzdové náklady) pro rok 2022 - úprava č. 2, příspěvkové organizace 
SPOKUL HM, p.o. 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí řediteli SPOKUL HM p.o., Dalimilu Nevečeřalovi 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 20.12.2022 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
15. Upgrade serverového řešení MěÚ 

Předkládá: Ivana Jankovská – tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila návrh správce IT na schválení návrh řešení upgradu serverového řešení MěÚ formou kupní 
smlouvy. Ze tří nabídek na HW, SW a instalaci, byla jako nejvýhodnější vyhodnocena nabídka společnosti KAISER DATA 
s.r.o. (391.230 Kč). S touto společností město spolupracuje dlouhodobě a k výkonům nejsou výhrady. Členové rady se 
shodli na požadavku doplnit do smlouvy podmínky, že servisní nevyčerpané hodiny se budou převádět. Hlasováno 
bylo o upraveném znění návrhu smlouvy. 
 
Usnesení č.: R/2022/421 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření servisní smlouvy na nákup HW, SW a instalaci serverového řešení – mezi městem Heřmanův Městec 
a společnosti KAISER DATA s.r.o.   

II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření smlouvy na nákup HW, SW a instalaci serverového řešení – mezi městem Heřmanův Městec 
a společnosti KAISER DATA s.r.o.   
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 10.01.2023 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
16. Autobusová zastávka – terminál 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
Paní místostarostka informovala, že po předchozím návrhu města byl Krajským úřadem Pardubického kraje schválen 
název autobusové zastávky v místě terminálu: "Heřmanův Městec, nádraží". 
 
Usnesení č.: R/2022/422 
  
Rada města Heřmanův Městec 
 



I. 
 

s c h v a l u j e 
název autobusové zastávky v místě terminálu "Heřmanův Městec, nádraží" 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
17. Výpověď smlouvy se společností JRK Česká republika s.r.o. 

Předkládá: Zuzana Dvořáková – místostarostka města 
 
V rámci doplnění programu jednání paní místostarostka předložila návrh vypovědět smlouvu se společností JRK Česká 
republika s.r.o., IČO 24853640. 
 
Usnesení č.: R/2022/423 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
výpověď Smlouvy o poskytování služby se společností JRK Česká republika s.r.o., IČO 24853640 ke dni 31.3.2023 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podpis výpovědi a odeslání druhé straně 
Zodpovídá: Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 22.12.2022 

 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
18. Závěr 

Pan starosta informoval o návštěvě v MŠ Jiráskova, kde byl vznesen požadavek na rekonstrukci soc. zařízení pro děti v 
přízemí a v 1. patře. Diskuse se týkala přípravy výběrového nebo poptávkového řízení.  
Pan Volejník informoval o jednání s p. Wiesnerem ohledně výstavby v lokalitě V Lukách, s tím, že p. Wiesner už nemá 
zájem o další spolupráci, a zároveň vznesl požadavek na směnu pozemku pod původně plánovaným bytovým domem. 
Předložil soupis možných pozemků, o které by měl v rámci směny zájem. Paní místostarostkou mu bylo sděleno, že 
musí nejprve prověřit stav pozemků a pak jej bude kontaktovat.  
Členové rady se shodli na požadavku na vedoucího odboru Správy majetku na podání informace na příštím jednání 
rady města ohledně podaných reklamací a způsobu a stavu jejich vyřizování na akci Haldy. Rovněž se shodli na 
požadavku na p. ředitele příspěvkové organizace SPOKUL HM, p.o. o vyúčtování provozu kinokavárny v místním kině, 
který předloží na příštím jednání rady města dne 20.12.2022. 
Pan starosta poděkoval za spolupráci a jednání v 14.50  hod. ukončil. 
  
 

 
 
 
 
 
 
 

 Mgr. Zuzana Dvořáková      Ing. Aleš Jiroutek 
  místostarostka                        starosta 

  
 


